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 Извршни директор Рио Тинтовог пројекта "Јадар" Чад Блевит за Н1 каже да та
компанија нема гаранције нити уверавања Владе Србије да ће пројекат "Јадар" бити
могуће извести. Како каже, покушаће да убеди нову Владу и грађане Србије да је то у
њиховом интересу.

  

„Договор не постоји. Нема ничега новог. Не можемо ништа да учинимо док нова Влада не
буде формирана. И заиста је на грађанима Србије и на Влади да одлуче да ли је овај
пројекат добар за регион Лознице и да ли је добар за Србију. Верујемо и 100 одсто смо
сигурни да можемо да испунимо све стандарде заштите животне средине и да донесемо
корист за све и то на сигуран начин“, рекао је он.

  

  

Како је додао, њихова намера је да разговарају са свим заинтересованим странама.
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„Као што сте видели вечерас, вечерас смо имали 110. сесију дијалога. И једину у којој
нисмо могли да имало тај дијалог. Ми нисмо рекли само да поштујемо право на мирни
протест, више од тога ми смо позвали противнике пројекта да уђу, укључујући и
народног посланика Александра Јовановића Ћуту. Он се сложио да уђе и мислим да је
видео шта се догодило“, рекао је он.

  

Многи учесници дијалога нису могли да уђу у зграду на данашњу презенатацију у
Ваљеву, тврди.

  

„Ако немамо дијалог заснован на чињеницама и ако не можемо да одговоримо на
питања, а ми то радимо последњих 7 или 8 месеци. Имqали смо разговоре са укупно
3.000 људи широм Србије, највише у лозничком крају. И могу да нас питају било које
питање, да изнесу своју забринутост. Много информација смо објавили на нашем веб
сајту. Отворени смо за разговор заснован на чињеницама. Противници пројекта користе
дезинформације и оно што смо видели вечерас, да будем искрен, јесте медијска
представа“, сматра он.

  

Прекинута презентација

  

Подсетимо, компанија Рио Тинто данас је у Ваљеву заказала презентацију на коју су
били позвани, како су навели, представници локалних заједница.

  

Међутим, испред хотела у Ваљеву, како је јавио репортер Н1, појавили су се и бројни
грађани и еколошки активисти, који су захтевали да уђу.

  

По уласку, дошло је до метежа током ког су активисти и грађани представницима
компаније поручили да не желе пројекат „Јадар“, а један од њих је, како је забележила
камера Н1, поручио:

  

„Ја не желим да ви будете овде, али ја одавде немам где да одем. То је велика разлика,
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ја немам где да одем“, рекао је један од активиста представницима компаније, док су
остали викали „напоље“ и „марш из Србије“.

  

На снимку се такође види транспарент на коме пише „Власт је ваша, али земља је наша“.

  

Како додаје репортер Н1, оно што није јасно због чега није било дозвољено да медији
пренесу целој овој презентацији, ако је заиста реч о, како тврде из Рио Тинта, пројекту
који треба да допринесе Србији.

  

Александар Јовановић Ћута и окупљени еколошки активисти рекли су нашем репортеру
иочи овог догађаја да настављају да прате сва дешавања везана за Рио Тинто, јер су
уверени да на пројекат није (како је тврдила бивша премијерка Ана Брнабић) стављена
тачка, већ запета.

  

Компанија Рио Тинто је након неуспелог догађаја издала саопштење у ком су навели да
противници пројекта „Јадар“ не желе разговор.

  

(Н1)
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